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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie Mens & Maatschappij 

 

Op:   13 januari 2014 

Aanvang:   19:30 uur 

Locatie:   de raadszaal van het gemeentehuis 

 

Aanwezig:  C.F. Zijlmans  voorzitter 

  

  J.W. Boluijt   lid (19:35 uur) 

  J.W. Huijbregts  lid 

  M.J.E. van der Blom  lid 

  N.C.J. Broos  lid 

  C. Aarts   lid 

  J.J. Ooms   lid 

  D. Abresch   lid 

  G.G. de Neve  lid 

  L.C.M. Baselier  lid 

   

  C.J.M. van Geel  wethouder 

J.T.T.M. Termeer  wethouder 

  

  E.P.M. van der Meer  griffier 

   

wezig:  W.J. van den Berge  lid 

       J.L. van Eijk   lid 

 

Pers: 1 

Omroep: n.v.t. 

Publieke tribune:  20 

 

 Opening.  

De voorzitter opent de vergadering. De heer Van den Berge is afwezig.  
 

 Vaststelling agenda. 

De agenda wordt vastgesteld waarbij wordt ingestemd met het verschuiven van de presentatie 

bij 6. naar 2A.  

 

2A. Presentatie transitie jeugdzorg. 
Madelon van Vliet geeft de presentatie met betrekking tot transitie jeugdzorg.  De wethouder 

geeft vooraf aan dat er morgen (14 januari) besluitvorming in het college plaats zal vinden.  

 Madelon van Vliet geeft de presentatie. De heer Ooms vraagt welke instantie een beoordeling 

geeft. Madelon van Vliet geeft aan dat er een transitie commissie is die is ingesteld door het 

Rijk, de VNG en het IPO. De heer Ooms vraagt hoe er op JOOP gestuurd wordt. De heer Van 

Geel geeft aan dat de aansturing op JOOP zelf gefinancierd wordt maar dat hierop door de 

individuele gemeente op gestuurd moet kunnen worden. Er zijn diverse ‘Jopen’ actief op basis 
van kennis en kunde. De gemeente wil dit zelf aansturen. De eerste lijnszorg moet de 
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gemeente zelf financieren. De heer Ooms vraagt of Jopen gestuurd worden op budget of op 

vraag. De wethouder geeft aan dat het op vraag is, waar budget uit voortvloeit. De heer Boluijt 

vraagt om een hand-out en wil nogmaals de gelegenheid vragen te stellen. De voorzitter geeft 

een toelichting op de procedure. De presentatie wordt vrijdag (digitaal) ter beschikking 

gesteld. De heer Aarts geeft aan dat er vertraging zou kunnen ontstaan, maar ook of er een go 

or no go moment komt. De wethouder geeft aan dat er een proces gelopen moet worden en 

dat er voldoende partijen achter staan. De heer Aarts geeft aan dat er een gesloten circuit is 

m.b.t. de vacatures. Hij vraagt of er ruimte is voor nieuwe instroom. De wethouder geeft aan 

dat het logisch is dat er gebruik gemaakt wordt van bestaande medewerkers. Als er 

vaardigheden niet aanwezig zijn worden deze binnengehaald. De heer Broos vraagt naar de 

committering over de beheersbaarheid van de kosten. Mevrouw Abresch geeft aan dat de 

codes door het rijk meegegeven worden. Zij geeft aan dat de brede blik van Steenbergen en 

het vooruitkijken te prijzen is. Het moet op orde maar mag niet ten koste gaan van de 

zorgvuldigheid. De heer Huijbregts sluit zich aan bij de complimenten. Hij vraagt naar de 

pijnpunten van de code oranje. Wethouder Van Geel geeft aan dat de negen gemeenten goed 

op weg zijn. Code rood is niet gewenst vanwege de bemoeienis vanuit het rijk. Code oranje is 

vooral m.b.t. het inrichtingskader. Mevrouw Van Vliet geeft aan dat het leveringsmodel en het 

aantal Fte’s hier ook een rol bij gespeeld hebben.   
 

 Spreekrecht burgers. 
De heer Nijssen maakt gebruik van het spreekrecht. Hij wil graag een reactie geven op het 

verslag bevindingen Arduin van Door! En GB/DLP (ingekomen stuk 5).  Hij dankt de 

raadsleden voor het lezen van het verslag. Hij geeft een toelichting op het tot stand komen van 

het aangeboden verslag (zwartboek, december 2013). De heer Aarts geeft aan dat de 

verontrusting heeft geleid tot het geleverde rapport. Hij vraagt of de heer Nijssen contact heeft 

gehad met Arduin. De heer Nijssen geeft aan één maal bij Arduin te zijn geweest. Verder is hij 

vaak benaderd met slechte ervaringen met Arduin. De heer Aarts vraagt of er hoor en 

wederhoor is toegepast. De heer Nijssen geeft aan dat dit niet is gebeurd. De heer Aarts geeft 

aan dat het streven goed is en spreekt de hoop uit het voorstel te kunnen zien.      

 

 Vaststelling van de besluitenlijsten van 2 december 2013. 

De besluitenlijst wordt vastgesteld zonder wijzigingen.    

 
 Ingekomen stukken M&M, mededelingen en toezeggingenlijst. 

Wethouder Van Geel geeft aan dat er gewerkt wordt aan de toekomstvisie De Heen. Er zijn een 

aantal groepen mee bezig, maar er is nog geen stuk en dit lukt niet voor februari. 

De ingekomen stukken en toezeggingenlijst worden vastgesteld.    

  

    Presentatie transitie jeugdzorg. 
Behandeld bij punt 2A.  

   

 Subsidiebeleid 2013 / subsidieverordening 2012. 

Mevrouw Baselier heeft één opmerking. Zij acht dit slordig en vraagt waar de controle zit 

waardoor dit heeft kunnen gebeuren. De heer Broos sluit zich hierbij aan. Wethouder Van Geel 

geeft aan dat dit niet meer voor 2013 lukte. Hiervoor geldt de oude subsidiesystematiek. Dit is 

onvoldoende vastgelegd. Deze herstelling is nodig om binnen de 1% van de 

rechtmatigheidsgrens te blijven. Er was eerder geen financiële expertise bij a angewend.  

 

Het presidium wordt geadviseerd dit als hamerstuk op de raadsagenda te plaatsen.  

 

 Notitie toekomstig beheer sport- en ontmoetingscentrum ’t Cromwiel 

Wethouder Termeer geeft aan dat de notitie naar de privatiseringsmogelijkheden volgende 

maand komt en dat er met deze notitie samenhang is. De heer De Neve vraagt naar de 

aanbesteding. Is dit voor een jaar of meerdere jaren? Mevrouw Baselier vraagt tevens naar de 

termijnen en de risico’s. Er zitten wat open einden in. Mevrouw Van der Blom geeft aan dat dit 
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ook toekomstperspectief voor de overige dorpshuizen geeft. Is er voorkeur voor een 

organisatie vorm? Wie is er verantwoordelijk voor de gymtoestellen. De doelstellingen m ogen 

iets meer SMART geformuleerd worden. De heer Huijbregts vraagt naar de huidige ambtelijke 

inzet. Kan er nu al een afbouw komen. Kan het tempo van het proces zo ingericht worden dat 

na de zomervakantie gestart kan worden? De heer Ooms vraagt of cultuuruitingen extra 

worden gesubsidieerd. Mevrouw Abresch vraagt ook naar culturele uitingen. Blijft er in deze 

vorm niet een subsidierelatie? Is deze vorm niet te weinig transparant. De heer Boluijt vraagt 

naar het prijzenbeleid. Voorts vraagt hij naar de inventaris. Zit dit in de huur of wordt dit 

overgedragen?  

 

Wethouder Termeer geeft aan dat dit een startnotitie is. Er is nog geen duidelijkheid over de 

aanbesteding. Dit hangt af van de randvoorwaarden en de markt. Er dient gezocht te worden 

naar partijen. Deze partijen stellen ook voorwaarden. Bij het op afstand zetten zijn bepaalde 

zaken niet meer in de hand van de overheid. Er is geen voorkeur voor een ondernemer of een 

stichting, maar het gaat om een duurzame vorm. Verantwoordelijk voor de gymtoestellen i s de 

gemeente, is dit anders, laat de wethouder dit morgen weten. De inzet Fte is 0,5. Het zou mooi 

zijn als het na de zomer in orde is. De gemeente gaat er snel mee aan de slag. Er moeten niet 

alleen economische dragers te zijn, maar ook zaken van maatschappelijk belang. De relatie 

hangt af van de constructie. De activiteiten moeten binnen het bestemmingsplan passen, er 

moet draagvlak zijn en er dient rekening gehouden te worden met omwonenden. De inventaris 

hoort thuis binnen het proces van onderzoek en onderhandeling.  

 

De heer Ooms geeft aan dat er in het stuk aangegeven wordt dat er culturele activiteiten in het 

pand gehouden moeten worden. En of deze gesubsidieerd worden als voorwaarde voor de 

exploitatie. Mevrouw Abresch geeft aan dat het natuurlijk op afstand gezet wordt. Zij geeft aan 

dat wanneer het over een beheersorganisatie gaat de gemeente er wel bij betrokken blijft.  

De heer Boluijt vraagt om te kijken naar de bestaande afspraken en hij vraagt naar de extra 

budgetten die er ter beschikking gesteld dienen te worden.    

 

Wethouder Termeer geeft aan dit in het kader van de onderhandelingen te willen meenemen 

alsmede de prijzen van e.e.a. De gemeente zit op afstand. Door zitting te nemen in het 

bestuur wordt er nog enigszins invloed uitgeoefend.    

  

Het presidium wordt geadviseerd dit als hamerstuk op de raadsagenda te plaatsen.  

 

 Rondvraag. 

Mevrouw Abresch vraagt naar de inspectie betreffende de gymtoestellen in het Cromwiel. Wie 

is er nu en in de toekomst verantwoordelijk en hoe gaan we hier mee om. Wethouder Termeer  

geeft aan dat wij dat zijn en blijven. Zij zal de raad hierover informeren.  Voorts gaat zij in op 

de vraag van een raadsbrede werkgroep om bijgepraat te worden over de transities. Zij vraagt 

om een voorstel van het college. Wethouder Van Geel geeft aan dat de raad dit initiatief dient 

te nemen. Wanneer er een werkgroep komt gaat de wethouder hiermee aan de slag.    

  

 Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om 20:55 uur.  

 

Aldus besloten in de vergadering van de commissie Mens & Maatschappij van 3 februari 2014 

 

              Griffier   De voorzitter  

 

 

 

drs. E.P.M. van der Meer  C.F. Zijlmans 


